
Melding stellen van vraag in vragenuur

Vraagnummer: V-14-13  

Datum:  23 september 2014

Aan de voorzitter van de raad. 

Steller vragen:   Hanno Krijgsman

Onderwerp: Fietsvriendelijk asfalt bij vernieuwing wegdek

 Aanleiding:
Deze week wordt een begin gemaakt aan de vernieuwing van het wegdek van de 2e 

Weteringsewal, tussen de Logtsestraat en de Tobbenhofsestraat.
Onlangs is een ander weggedeelte aan de Weteringsewal vernieuwd (tussen 
Hollanderbroeksestraat en Grote Molenstraat) en hier werd de relatief gladde asfaltlaag 
vervangen door een laag met een zeer grove structuur. Ook een andere asfaltvernieuwing in 
de gemeente, te weten de Zeegstraat langs het spoor bij Valburg) leverden dezelfde grove 
asfaltlaag op.
Voor fietsers is een grove asfaltlaag onprettig. Het geeft meer trillingen, fietst zwaarder en bij 
vallen zijn de verwondingen een stuk ernstiger.
Als de hoeveelheid wegen met een grove asfaltlaag zich uitbreidt, wordt fietsen in de 
gemeente minder aantrekkelijk. Dit druist in tegen het streven van het College om 
milieuvriendelijke mobiliteit te stimuleren. Bovendien is het de bedoeling dat het snelverkeer 
langs de Linge wordt teruggedrongen om meer plaats te maken voor recreatief fietsverkeer 
(zie Toekomstvisie+). Het zou dus logisch zijn dat zeker de te vernieuwen asfaltlaag langs de 
Linge fietsvriendelijk wordt en dus glad.

Vragen:
1. Wat voor soort asfalt komt er op het genoemde stuk van de 2e Weteringsewal tussen 

de Logtsestraat en de Tobbenhofsestraat? Indien dit een grove asfaltlaag is, wat is de 
reden dat hiervoor is gekozen en niet voor een gladde asfaltlaag?

2. Is er beleid dat voorschrijft wat de structuur van het asfalt moet zijn bij vernieuwing 
van secundaire (60 km-) wegen? Zo ja, wat is dit beleid?

3. Indien het beleid is dat bij vernieuwing een grove asfaltlaag wordt gelegd, is het 
College dan bereid dit beleid aan te passen en te zorgen voor fietsvriendelijk, dus 
glad asfalt, en eventuele meerkosten hiervoor te dragen?

Naam en ondertekening
GroenLinks: Hanno Krijgsman

Bron

Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: 
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp 
ten minste tweeëndertig uur voor aanvang van het vragenuur bij de voorzitter. (…) Artikel 37a, tweede lid 
Reglement van orde van de raad)


